
RADA GMINY
SŁUPIA KONECKA
woj. świętokrzyskie

Protokół Nr XXXIX/2017
z sesji Rady Gminy SŁUPIA (KONECKA)

odbytej w dniu 28 grudnia 2017 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecności radnych stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Skarbnik Gminy

Robert WieIgopolan

Dorota Basiak

sohysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXXVIIV2017 z sesji odbytej
29 listopada 2017 roku. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przyjęła
protokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyczącym przyjęcia porządku obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt i zgłosił
następujące zmiany do porządku obrad:

- wprowadzić pkt "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków
budżetu gminy Słupia (Konecka), które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017,
jako pkt 4c- Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę do
porządku obrad,

- wprowadzić pkt "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie
zaległości, jako pkt 4d - Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie przyjęła tą
zmianę do porządku obrad.

Ostatecznie przyjęto następujący porządek obrad:

I. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIIV2017 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu

29 listopada 2017 roku.



3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na
lata 2017-2030.
b) dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok.
c) ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy Słupia (Konecka), które me

wygasają z upływem roku budżetowego 2017
d) wyrażenia zgody na umorzenie zaległości
e) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka na lata

2018-2030
l) uchwalenia budżetu gminy Słupia Konecka na 2018 rok.

- omówienie projektu uchwały
- odczytanie opinii RIO
- odczytanie opinii Komisji Stałych Rady Gminy
- głosowanie nad projektem uchwały

g) zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok

h) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o
uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości
ich wykorzystania

i) określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia
Rolnictwa Oddział Terenowy w Rzeszowie

j) przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2018 rok
k) przxjęcia planu pracy Komisji Rewizxjnej na 2018 rok
I) przyjęcia Planu Pracy Komisji Finansów, Oświaty, Kultury, Kultury

Fizycznej, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2018 rok
m)przxjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami,

Ochrony Środowiska i Drogownictwa na 2018 rok.
n) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy.

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Sprawy różne
9. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 4a

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia
(KoDecka) na lata 2017-2030 (treść w załączeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Rada Gminy nie wnosiła uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/262/2017 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata
2017-2030, treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 4b

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie
gminy na 2017 rok (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/263/2017 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. pkt 4c

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy Słupia (Konecka),
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 (treść w załączeniu) przedstawiła
Skarbnik D. Basiak

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXlX/264/2017 w
sprawie ustałenia wykazu wydatków budżetu gminy Słupia (Konecka), które nie
wygasają z upływem roku budżetowego 2017, treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt4d

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie zaległości (treść w załączeniu)
przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXXIX/265/2017 w
sprawie wyrażenia zgody na umorzenie załeglości, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. pkt 4e

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Słupia Konecka na lata 2018-2030 (treść w załączeniu).
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Nikt z radnych me wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIXJ266/2017 w
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slupia Konecka na lata
2018-2030, treść której stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 4f

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Słupia
(Konecka) na 2018 rok (treść w załączeniu).

Następnie odczytano opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie
uchwały budżetowej na 2018 r. (treść w załączeniu).

Radny 1. Kaczmarek przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej. Komisja zaopiniowała projekt
uchwały pozytywnie bez uwag.
Radny J. Skrobisz odczytał opinię Komisji Finansów, Kultury, Kultury Fiz, Zdrowia i Opieki
Społecznej. Komisja zaopiniowała projekt budżetu pozytywnie bez uwag.
Radny M. Wilk przedstawił opinię Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i
Drogownictwa. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie bez uwag.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIXJ267/2017 w
sprawie przyjęcia budżetu Gminy Slupia (Konecka) na 2018 rok, treść której stanowi
załącznik do protokołu.

Następnie Przewodnicząca rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach trwającą w godz. 10.05-
10.25. Po przerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie to 13 osób.

Ad. pkt 4g

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok (treść w

załączeniu) przedstawiła Przewodnicząca GKRPAiPN E. Skrobisz.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIXJ268/2017 w
sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok, treść której stanowi
załącznik do protokołu.
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Ad. pkt 4h

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i
rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i
zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania (trdć w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/269/2017 w
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól niepublicznych o
uprawnieniach szkól publicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowości ich
wykorzystania, treść której stanowi załącznik do pralOkołu.

Ad. pkt 4i

Sekretarz M. Król przedstawił projekt uchwaly w sprawie określenia wzorów deklaracji
podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Rzeszowie
(treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXXIX/270/2017 w
sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia
Rolnictwa Oddzial Terenowy w Rzeszowie, treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 4j

Przewodnicząca rady Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy
Rądy Gminy na 2018 rok (treść w załączeniu)

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXXIX/271/2017 w
sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2018 rok, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. pkt 4k

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 1. Kaczmarek przedstawił projekt uchwały w sprawie
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/272/201 7 w
sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, Ireść klórej sIanowi
załącznik do prolokołu.

Ad. pkt 41

Przewodniczacy Komisji Finansów. Kultury, Kultury Fiz. Zdrowia i Opieki Społecznej J.
Skrobisz przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Finansów,
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2018 rok (Ireść w
załączeniu).

Nikt z radnych me wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXXIX/273/2017 w
sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji Finansów, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,
Zdrowia i Opieki Społecznej na 2018 rok, Ireść klórej sIanowi załącznik do prolokołu.

Ad. pkt 41

Przewodniczący Komisji Rolnictwa. Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i Drogownictwa M.
Wilk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa,
Leśnictwa, Gospodarki Gruntami, Ochrony Środowiska iDrogownictwa na 2018 rok (Ireść w
załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXXIX/274/2017 w
sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami,
Ochrony Środowiska i Drogownictwa na 2018 rok, Ireść klórej sIanowi załącznik do
prolokołll.

Ad. pkt 4m

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła treść skargi na działalność Wójta Gminy (treść w
załączeniu).

Następnie wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z posiedzenia komisji
w temacie rozpatrzenia wyżej wymienionej skargi (treść w załączeniu).

Wójt wyjaśnił, że Dom Pomocy Społecznej został tak jakby zmuszony do złożenia deklaracji
na odpady komunalne. Procedura ta została rozpoczęta w 2016 roku. W lipcu 2013 roku
zmieniła się ustawa o gospodarce odpadami i gminy przejęły jako zadanie własne
zapewnienie odbioru odpadów komunalnych od mieszkańców. W związku z tą zmianą w
lipcu 2013 roku zostało wysłane pismo do DPS w sprawie złożenia deklaracji na odpady
komunalne. Dom Pomocy Społecznej udzielił odpowiedzi że ma zawartą odrębną umowę na
odbiór nieczystości w związku z czym nie będzie składał deklaracji do urzędu gminy. W 2014
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roku po objęciu stanowiska wójta ta sprawa w dalszym ciągu nie została Ureb'11lowana.Gmina
podpisała wówczas umowę na 2 lata z firmą odbierającą odpady tj. na 2015 i 2016 rok. Kiedy
zbliżał się termin wyboru nowej firmy sprawa znów została wznowiona. Dom Pomocy
Społecznej odwołał się do SKO od wydanej przez wójta decyzji w sprawie złożenia
deklaracji. Dopiero ostateczna decyzja wydana przez SKO podtrzymująca decyzję Wójta
spowodowała, że DPS złożył deklarację na odbiór odpadów komunalnych do urzędu gminy.
Nadmienił, że egzekwował tylko prawo, które obowiązuje zgodnie z ustawą o gospodarce
odpadami i obowiązującymi uchwałami Rady Gminy. Kierownictwu DPS-u nie spodobała się
ta decyzja co skutkowało m.in. zwolnieniem jego żony z pracy w DPS. Konsekwencją
złożenia deklaracji przez DPS były oczywiście ogromne odsetki do zapłaty od 2013 roku (ok.
50 tys. zł) Działanie DPS-u miało chyba na cełu skłonienie osoby Wójta do umorzenia tych
zaległości. Ustawa, która obowiązuje w Polsce jak i uchwały RG nie zwalniają nikogo z opłat
za odbiór odpadów. Odnosząc się do treści skargi wyjaśnił, że odpady z terenu DPS-u
odbierane są w terminie. Z przepisów uchwał RG wynika, że DPS powinien mieć zapewniony
pojemnik na 2.500 litrów (w chwili obecnej jest to 7000 litrów). Przepisy uchwały RG
mówią, że w przypadku gdy ktoś chce mieć odbierane odpady komunalne częściej niż raz w
miesiącu powinien podpisać odrębną umowę z formą odbierającą odpady na własny koszt.
Pojemnik jest opróżniany raz w miesiącu w terminach podanych w harmonogramie. Po
odebraniu odpadów 15 listopada 2017 roku, 27 listopada DPS zgłosił potrzebę ponownego
odbioru odpadów. Pojemnik został opróżniony dokładnie I grudnia czyli w możliwie
najkrótszym terminie. W grudniu również zgłoszono dwa razy potrzebę odbioru odpadów.
Oprócz tej skargi wpłynęło również pismo, w którym dyrektor DPS zarzuca Wójtowi, że na
sesji RG mówi nieprawdę. Pani Dyrektor na sesji nie była obecna, nie wiadomo skąd ma takie
informacje a zarzuca Wójtowi kłamstwo. W piśmie tym zarzuca się ponadto, że mimo 120
mieszkańców DPS na których nalicza się kwotę funduszu sołeckiego gmina nie realizowała w
pobliżu DPS żadnych inwestycji co jest oczywiście nieprawdą.

Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że sprawa tego akurat pisma zostanie omówiona w
sprawach różnych, i poprosiła o powrót do omawianego tematu.

Wójt nadmienił, że sprawa odpadów w DPS-ie ciągnie się od 2013 roku od zmiany ustawy. W
chwili obecnej ktoś próbuje poprzez wykorzystanie sytuacji Wójta i jego żony aby umorzyć
zaległości dla DPS-u. Jeśli znajdą się podstawy do umorzenia tych zaległości to gmina może
je umorzyć. Jednak muszą to być wyjątkowe sytuacje aby tego dokonać.

Radny J. Skrobisz zauważył że podczas trwania tej kadencji nie zauważył obecności nikogo z
władz DPS-u. Szkoda, że również dziś gdy rozpatrywana jest skarga nikt się nie pojawił aby
włączyć się do dyskusji.

Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że zapoznała się wnikliwie ze sprawą skargi.
Zapoznała się z korespondencją wysyłaną przez pracownika urzędu po otrzymaniu zgłoszenia
od DPS-u do firmy zajmującej się odbiorem śmieci, jak również z uchwałami RG
dotyczącymi zasad odbioru odpadów. Każdy mieszkaniec gminy i każda firma z terenu
gminy w przypadku potrzeby odbierania odpadów częściej niż raz miesiącu może zawrzeć z
firmą dodatkową umowę za dodatkową odpłatnością. Zaproponowała aby zawrzeć w umowie
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zapis w jakim terminie od zgłoszenia odbioru firma ma zlecenie zrealizować. Pracownik
Urzędu wystąpił do firmy odbierającej odpady z takim pytaniem. Firma odpowiedział, że w
ciągu 7 dni.

Nikt nie wnosił więcej uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych 11 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" podjęła
uchwałę Nr XXXIX/27512017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działałność Wójta
Gminy, treść sianowi załącznik do protokołu.

Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że w tym samym dniu w którym wpłynęła skarga
na działalność Wójta wpłynęło również drugie pismo do Rady Gminy w związku z
kłamliwymi informacjami przedstawianymi przez Wójta na sesji z prośbą o odczytanie na
najbliższej sesji rady gminy. Pismo to odczytane zostało na posiedzeniu wspólnym Komisji.
Wcześni8ej została udzielona odpowiedż do Dyrektora DPS-u z informacją, że pismo nie
zostanie odczytane, gdyż nie jest zgodne z prawdą. Po wielokrotnym odsłuchaniu nagrania z
sesji w dniu 29 listopada żadne z zarzutów zawartych w Piśmie nie padła. Jeśli zachodzi taka
konieczność każdy mieszkaniec ma prawo wglądu do protokołów z sesji. Zwróciła uwagę aby
każdy kto bierze udział w sesji słuchał z uwagą i ze zrozumieniem, nie przeszkadzać sobie
nawzajem. Zarzuca się w tym piśmie, że gmina nic nie zrobiła w pobliżu DPS-u. Co jest nie
prawdą, gdyż wyremontowano dwie drogi koło DPS-u - gminną i powiatową.

Ad. pkt 5

Następnie Wójt przedstawi l informację o pracy między sesjami. Nadmienił, że w omawianym
okresie odbyły się przedświąteczne spotkania. Odbyła się wigilia dla samotnych w Senior+,
odbywały się jasełka w szkołach. Dzieci bardzo starannie przygotowują takie przedstawienia.
W dniu dzisiejszym odbędzie się odbiór drogi na ul. Ogrodowej w Mninie. Trwają cały czas
jeszcze prace nad wykonaniem funduszy sołeckich, rozwożone jest kruszywo na drogi polne.

Przewodniczacy rady Powiatu M. Król w imieniu własnym, Starosty Koneckiego. radnych powiatu
koneckiego dla wszystkich biorących udział w sesji przesyła najlepsze życzenia na 2018 rok. Aby
współpraca między gminą a powiatem układała się pomyślnie. Każdemu osobiści8e życzył dużo
zdrowia, spokoju, wzajemnej życzliwości, aby się częściej uśmiechali i biła od nas dobroć.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała w imieniu wszystkich. Poprosiła o przekazanie od Rady
Gminy Staroście jak iRadzie Powiatu wszelkiej pomyślności w 2018 roku.

Ad. pkt 6

W punkcie interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał:

Radny W. Ociepka nadmienił, że podobno Stowarzyszenie MONAR zrezygnowało z wynajmu
budynku szkoły w Mninie. Pytał co w dalej będzie z tym budynkiem.

Radny W. Orzeł pytał czym zajmuje się zatrudniony niedawno R. Szproch oraz w jakiej wysokości
otrzyma wynagrodzenie inajakim stanowisku i za jakie wynagrodzenie pracuje A. Kołodziejczyk..
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Radny J. Skrobisz pytał czy istnieje możliwość zatrudnienia kogoś na pół etatu aby palił w piecu w
świetlicy w Mninie.

Radny W. Orzeł pytał dlaczego w bibliotece w Mninie bibliotekarka zajmuje się paleniem w piecu
jeśli nie ma do tego uprawnień.

Wójt wyjaśnił, że fundacja Monar zrezygnowała z wynajmu budynku szkoły w Mninie. Zgłosiła w się
druga fundacja, z którą zostało podpisane porozumienie. Jak było w planach wcześniej miały być i
mają być mieszkania chronione.

Odnośnie zatrudnienia R. Szprocha wyjaśnił, że został on zatrudniony na 6 miesięcy. Ma zająć się
koordynacją sportu na terenie Gminy, organizowanie zawodów sportowych. Klubu sportowego nie ma
na terenie gminy, sala gimnastyczna w SP w Pilczycy stała pusta. W chwili obecnej prawie codziennie
odbywają się tam zajęcia sportowe. Ukończył za pośrednictwem PUP kursy instruktora i trenera piłki
nożnej i siatkówki. Podjęła rozmowy ze Skrą Bełchatów w temacie rozwoju siatkówki na terenie
gminy. Brakuje mu kilka miesięcy do otrzymania świadczeń pieniężnych więc postanowił mu pomóc.
Zwłaszcza, że ma pewne umiejętności i chce zajmować się sportem. Jeśli będą takie przypadki na
terenie gminy, że ktoś będzie w trudnej sytuacji, będzie starał się pomóc. R. Szproch zajmował się
sportem już od ponad dwudziestu lat. Z jego boiska mieszkańcy korzystają od bardzo dawna. Boisko
przy szkole podstawowej również on je reaktywował, kosił, wysyłał pracowników do koszenia,
organizował rozgrywki w piłkę nożną. Młodzież dotychczas niechętnie korzystała z Sali sportowej.
Sytuacja zaczęła się zmieniać, gdy zajęcia dla młodzieży zaczął prowadzić ksiądz. Odmówił
udzielenia informacji o wynagrodzeniu ze względu na ochronę danych osobowych. Odnośnie osoby
A. Kołodziejczyk wyjaśnił, że odbył się konkurs na stanowisko urzędnicze. Sprawdziła się w pracy
Asystenta Wójta, wykazała się dużą wiedzą. Wszystkie wnioski dofinansowane z UE, które realizuje
gmina są jej zasługą. W tej chwili A. Kołodziejczyk pracuje jako specjalista ds. świadczeń
wychowawczych i pozyskania środków unijnych. Odnośnie palenia w piecu c.o. przez bibliotekarkę
wyjaśnił, że jest to zwykły piec i nie potrzeba mieć dojego obsługi odpowiednich uprawnień.

Radny W. Orzeł, że to jest budynek publiczny a nie gospodarstwo domowe. W urzędzie gminy każdy
palacz ma odpowiednie uprawni8enia.

Wójt nadmienił, że jeszcze sprawdzi ten temat. Problem palenia w świetlicach wiejskich
prawdopodobnie zostanie rozwiązany w styczniu nowego roku. Na następnej sesji przedstawi
informację jak ten temat został rozwiązany.

Przewodniczaca rady Gminy nadmieniła, że do zadań gminy należy utrzymanie gminnych obiektów
budynków użyteczności publicznej. Mowa była, że jeżeli budynki te nie będą prawidłowo ogrzewane
to wszystkie pieniądze wyłożone na ich modernizację pójdą w błoto. Co do kultury fizycznej
nadmieniła, że jest również zadanie gminy. Popiera działanie wójta, że chce pomóc ludziom w trudnej
sytuacji życiowej. Cały sezon wiosenno-letni na posesji R. Szprocha jest gwar, zabawa i mecz. W
każdą niedzielę zjeżdżają się ludzie z całej gminy i grają w piłkę. Można jechać i zobaczyć ile dla
sportu zrobił przez 20 lat i to nieodpłatnie. Cenić należy osoby, które robią coś nie za pieniądze.

Ponadto pytała, czy w związku ze zmianą nazwy gminy od nowego roku Urząd Gminy jest
przygotowany.

Wójt nadmienił, że nowe pieczątki są już gotowe. Pozostaje kwestia zmiany tablicy na budynku
urzędu. W ubiegłym tygodniu trwały jeszcze rozmowy z Ministerstwem w sprawie nazwy
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miejscowości Słupia. Ponadto został złożony wniosek o zmianę nazwy Urzędu Stanu Cywilnego w
Słupi na Urząd Stanu Cywilnego Słupia Konecka, aby odróżnić go od innych USC.

Ad. pkt 7

W sprawach różnych glos zabrali:

Sohys wsi Rytlów S. Stevlowski wnosił o nawiezienie kruszywa na drogę w miejscowości Rytlów.

Wójt odpowiedział, że zaraz na początku stycznia zostanie to zrealizowane.

Sołtys wsi Biały Ług J. Skiba wnosił o nawiezienie kruszywa do posesji Wawrzosa.

Sołtys wsi Radwanów D. Tomska pytała kiedy będą montowane przepusty z funduszu soleckiego.

Wójt wyjaśnił, że trzeba czekać aż zmieni się pogoda. Nie wszędzie da się dojechać koparką i
ciągnikiem bo jest za mokro.

Radny J. Skrobisz wracając do tematu R. Szprocha wyjaśnił, że każdemu z nas może się w życiu
powinąć noga. Bardzo dobrze, że Wójt zechciał mu pomóc. Co do zatrudnienia A. Kołodziejczyk
nadmienił, że II lat temu ówczesny Wójt zatrudniał pracownika, na którego Rada gminy nie wyraziła
zgody. Ta osoba mówiła, że pieniądze leżą na ziemi trzeba je tylko podnieść. W czasie 8 lat wszystkie
sąsiednie gminy remontowały drogi ze środków unijnych na potęgę. Natomiast na terenie naszej
gminy nie remontowano żadnych dróg. Dobrze, że jest w tej chwili osoba, która stara się pozyskać
tych środków jak najwięcej. Wyraził opinię, że aby Wójt mógł zrobić to co zrobił dotychczas musi
mieć ludzi, którzy znają się na tym co robią.

Sołtys wsi Olszówka Cz. Pijewski pytał o drogę Olszówka-Bukowi e, po której wywożone jest drzewo
przez nadleśnictwo.

Wójt nadmienił, że rozmawiał z leśniczym w tej sprawie. Po zakończeniu zrębu i wywózki drzew
droga ma zostać wyremontowana.

Przew. Radu Sol. A Sypniewski zasygnalizował, że w Czerwonej Woli jest zepsuty przepust, przez co
droga z rowy wylewa się na asfalt. Ponadto pytał, czy będą zakładane korytka wzdłuż nowo
położonego asfaltu w Czerwonej Woli.

Wójt wyjaśnił, że będą montowane ale w późniejszym terminie. W chwili obecnej jest zbyt mokro na
takie prace.

Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że pogoda sprzyja podjęciu działań w celu usunięcia drzew
rosnących przy drogach i zagrażających mieszkańcom.

Wójt nadmienił, że drzewa przy drogach powiatowych są zgłaszane do zarządu dróg. Gmina wydaje
decyzję na ich usunięcie ale nie zostały jeszcze usunięte.

Przewodniczaca Rady Gminy w imieniu własnym i radnych Rady Gminy złożyła życzenia,
aby ten nadchodzący rok okazał się szczodry i łaskawy w zdrowie, szczęście pomyślność.
Aby nie zabrakło nam umiejętności i sił w dążeniu do celu ale abyśmy też umieli się
zatrzymać i sprawdzić co jest dobre i właściwe do realizacji.
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Wójt podziękował wszystkim za ten rok. Podejmowaliśmy przez ten rok działania, aby gmina
trochę się zmienił, zwłaszcza jeśli chodzi o drogi. Udało się dzięki zaangażowaniu Rady i
pracowników urzędu zrealizować sporo inwestycji. Podziękował za uwagi wnoszone na
sesjach RG. Dzięki nim wiadomo co należy zrobić na terenie gminy. Możliwości mamy n
niewielkie. Brakuje trochę specjalistycznego sprzętu do niektórych prac, jak również
funduszy na ich zakup. Życzył aby w przyszłym roku pojawiało się jak najmniej, a zaległości,
żeby zostały szybko realizowane.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady XXXIX sesji Rady Gminy o godzinie 1235.

Protokół zawiera II stron.
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